
København, den 30OKT. 2019

Finansudvalget

Folketinget

Folketingets Finansudvalg har anmodet om, at jeg i et kommende samråd besvarer

følgende spørgsmål:

“Vil statsministeren redegøre for, hvad det er for administrative udgifter i EU
budgettet, som statsministeren mener er ‘fuldstændig gak! “, som statsminister Met
te Frederiksen udtalte i JP den 17. oktober 2019, hvilket niveau EU-budgettetfor de
administrative udgifter bør have, og hvilke initiativer regeringen planlægger at tage
for at sikre, at de “35 mia. kr. i øgede administrative zidgfier “, som statsministeren
omtaler i interviewet i JP, i stedet “skal gå til vores vefærdssamfiind og ikke til et
endnu større “EU-budget”?” (FIU, samrådsspørgsmål E)

Spørgsmål om EU-budgettet, herunder det danske EU-bidrag, hører under finans

ministerens ressort.

Jeg skal på den baggrund anmode om, at samrådsspørgsmål E stilles til finansmini

steren som den ansvarlige ressortminister.

Kopi af dette brev er sendt til Folketingets formand.

Med venlig hilsen

V Mette’ Frederiksen

Finansudvalget 2019-20
FIU Alm.del -  Bilag 25

Offentligt


